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Jelen vannak: Szavazati joggal: Horváth Luca (elnök), Vigh Patricia (elnökhelyettes), 

Körtefái Dóra (fizika szakterületi koordinátor), Laza Dániel (földrajz- és földtudományi 

szakterületi koordinátor), Ungi Balázs (kémia szakterületi koordinátor), Lekics László 

(matematika szakterületi koordinátor) 

Tanácskozási joggal: Tuza Benedek (kommunikációs referens), Németh Csilla (lakhatási és 

esélyegyenlőségi referens), Dohány-Juhos Nikolett (ösztöndíjakért felelős referens), Balga 

Gábor (tudományos és sport referens), Mekker Julianna (külügyi referens), Szabó Áron 

(informatikus), Józsa Kornél (mentorkoordinátor), Kalóczkai János Attila 

(jegyzőkönyvvezető), Deák Péter (Ellenőrző bizottság elnöke), Kovács Dániel (Ellenőrző 

bizottság tagja) 

19.05 – Horváth Luca megnyitotta a Választmány ülését. 

 

Mandátumellenőrzés: A Választmány 6 fővel határozatképes. 

 

A napirendi pontok előzetesen ki lettek küldve, ezek a következők: 

1. Aktualitások 

2. Egyebek 

 

Módosító javaslat nem érkezett. 

 
…/2018(XI.27.) számú választmányi határozat: Az ELTE TTK HÖK Választmánya 6 igen 

szavazattal egyhangúan elfogadta az napirendet. 

 

19.06 – Horváth Luca megnyitotta az „Aktualitások” napirendi pontot. 

 

19.06 – Horváth Luca megkérdezte Balga Gábort, hogy a gólyabálra hozott nyugtatömb nála van-e 

még. 

Balga Gábor: Igen, nála van. 

Horváth Luca megkérte, hogy vigye vissza. 

 

19.07 – Vigh Patricia felvetette az Educatio Szakkiállítás eseményét. 

Horváth Luca megkérte a tisztségviselőket, hogy keressenek hallgatókat az esemény 

lebonyolításának segítésére. 

Vigh Patricia hozzátette, hogy az esemény január 10–12. között kerül megrendezésre. 

Laza Dániel: Meglesz a kétszer három ember. 

 

 



 

Horváth Luca megkérdezte Laza Dánieltől, hogy a Retroesten hányan vettek részt. 

Laza Dániel: 150-200 ember, 11 óra körül a létszám csökkenni kezdett. 

 

19.08 – Horváth Luca megkérte Tuza Benedeket, hogy figyeljen a TTK HÖK Facebook oldalára 

érkezett üzenetek megválaszolására. 

19.09 – Horváth Luca: A 40%-os tanulmányi ösztöndíj emeléséről szóló, a Hallgatói 

Önkormányzatok Országos Konferenciája által kiírt bejegyzés is legyen megosztva. A 

terepgyakorlatok egyetemi finanszírozásának kommunikálására megfelelő stratégiát kell kiépíteni. 

Dohány-Juhos Nikolett: Ügyeljünk a félreérthetőség elkerülésére. 

Horváth Luca egyetértett, a megfelelő kommunikáció céljából felvetette a HÖOK, azon belül is 

Budai Marcell segítségének igénybevételét. 

 

19.10 –  Horváth Luca megkérte Lekics Lászlót, hogy vegye fel a kapcsolatot Dukan András 

Ferenccel a GyógyMatek ICE szervezésével kapcsolatban, kérjen árajánlatot, és alakítsák ki a 

megfelelő infrastrukturális hátteret. 

Lekics László: A kapcsolatfelvétel megtörtént egy hete. 

Lekics László felvetette, hogy többen elgondolkodtak azon, mennyire van létjogosultsága a 

GyógyMatek ICE esemény nevének. 

Horváth Luca: A kommunikáció érdekében jobb lenne, ha az esemény neve csak ICE lenne. 

 

Lekics Lászlónak is ugyanez volt az ötlete. 

Horváth Luca: 150 ember részvétele megfelelő lenne. 

 

19.11 – Körtefái Dóra távozott a teremből. 

 

19.11 –Horváth Luca felajánlotta a segítségét Tuza Benedeknek egy kommunikációs ütemterv 

felépítését illetően. Fontosnak tartotta még az esemény megfelelő népszerűsítését. 

 

19.11 – Lekics László felvetette a kérdést, hogy az eseménynek legyen-e külön honlapja. 

 

Vita a kérdésben [Általános derültség.] 

 

A tisztségviselők megállapodtak, hogy külön honlap az eseményhez nem szükséges, a TTK HÖK 

és a Hallgatói Alapítvány honlapján lenne meghirdetve. 

 

19.12 – Horváth Luca megkérte Szabó Áront, hogy a tanulmányi ösztöndíjjal kapcsolatban 

beszéljenek, valamint megkérdezte, hogy a déli hallgatói irodában működik-e a számítógép. 

Szabó Áron: Az ottani még nem működik, ellenben a Hallgatói Alapítvány számítógépe már 

megfelelően üzemel. 

 

Horváth Luca megköszönte az ELTE TTK HÖK és a Hallgatói Alapítvány nevében a segítséget. 

 

 

 

 



 

19.13 – Horváth Luca lezárta az „Aktualitások” napirendi pontot. 

 

19.13 – Horváth Luca megnyitotta az „Egyebek” napirendi pontot. 

 

19.14 – Németh Csilla felhívta a figyelmet a Már egy doboz is örömet okoz nevezetű 

adománygyűjtő eseményre. Az ELTE TTK HÖK az eseményt megosztotta. 

Megkérte a tisztségviselőket, hogy hívjanak meg minél több embert az eseményre, ugyanis a 

dobozgyűjtő akció keretében jó lenne, ha a baráti társaságok egy-egy dobozt összeállítanának. 

Vigh Patricia: Az ELTE TTK HÖK-nek is lesz két doboza, egy fiúnak és egy lánynak. 

Megkérte a tisztségviselőket, hogy hozzanak adományt, amik életkor szerint lennének 

szétválogatva. 

 

19.15 – Horváth Luca megemlítette, hogy Deák Péter közreműködésével már mindenki tudja, 

hogy a közös karácsonyi ajándékozás alkalmával ki kinek ad ajándékot. 

Hozzátette, hogy az ajándékok mellé verset is írjanak az egyes tisztségviselők. 

Vigh Patrícia: Az ajándékozás december 11-én lesz, a Küldöttgyűlés utáni héten megtartandó 

Tisztségviselői ülésen. 

 

19.16 – Balga Gábor: December 13-án lesz FitHÖK, melyre várják a Hallgatói Önkormányzatok 

tagjait. Aerobik és funkcionális fitnesz lesz. 

Horváth Luca megosztotta pozitív tapasztalatait a tavalyi FitHÖK-el kapcsolatban.  

Hozzátette, hogy az idei funkcionális fitneszt Kovács Bálint fogja tartani. 

 

[Általános derültség.] 

 

19.17 – Józsa Kornél tájékoztatta a Választmányt, hogy december 1-én mennek a mentorok egy 

kutyamenhelyre önkéntes munkára. December 3-án indul a jelentkezés a következő 

mentorrendszerre, valamint december 4-én a Küldöttgyűlésen tárgyalásra kerül a 

mentorkoncepció. Kérte a Választmány tagjainak támogatását. 

Vigh Patricia hozzátette, hogy a korai jelentkezés azért van, mert így több jelentkezés várható, 

mint vizsgaidőszak után, valamint több esemény szervezésére is lenne lehetőség. 

 

19.18 – Horváth Luca megkérte a tisztségviselőket, hogy nézzenek bele a Mentorkisokosba, ami 

segítséget nyújt a rövidítések és fogalmak terén.Hozzátette, hogy tervez egy közös beszélgetést a 

Hallgatói Önkormányzat régebbi tisztségviselőivel. 

 

19.18 – Mekker Julianna: Felhívta a jelenlévők figyelmét a december 5-ei Camp Leaders tájékoztatóra. 

 

19.18 – Horváth Luca lezárta az „Egyebek” napirendi pontot. 

 

19:19 – Horváth Luca lezárta az ülést. 

 

 

 

 



 

 

Függelék: 

Az ülésen hozott határozatok: 
 

…/2018(XI.27.) számú választmányi határozat: Az ELTE TTK HÖK Választmánya 6 igen szavazattal 

egyhangúan elfogadta az napirendet. 
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